
                             
      MESTNA OBČINA LJUBLJANA    
     ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
 Pot k ribniku 20, p.p. 24 45, 1001 Ljubljana 
       tel: 01 428 03 45 faks: 01 427 33 07 
             e-pošta: mol.rudnik@ljubljana.si
 
 

Številka: 900-15/2010-2 
V Ljubljani, dne 14.01.2010 
 
 

ZAPISNIK 
 
9. izredne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo 13.01.2010 ob 17. uri v 
prostorih Službe za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
9. izredno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklical in vodil Robert Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine  
Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 15 članov sveta na seji navzočih 11 
članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA:  Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Jože Kernc, Robert Okorn, 
Vojko Perhavec, Metodij Rigler, Tomaž Škorjanc, mag. Andreja Troppan, Aleš Vidmar, Marjan – 
Jernej Virant, Andreja Vrtačnik – Kremžar. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Branko Nose, Klemen Pirc, Gregor Verbinc, Jože Zrnec. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Židanek  - svetovalka III, SLS, MU, MOL in Maja Keržan – koordinatorka 
VI, SLS, MU, MOL.  
 
Predsedujoči je prebral ter določil  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

1.) Oblikovanje pripomb na nove prostorske načrte MOL 
2.) Dogovor o notranjem revidiranju 
 
 
 
 

AD 1 
OBLIKOVANJE PRIPOMB NA NOVE PROSTORSKE NAČRTE MOL 

 
 
Prostorski načrti so bili objavljeni na spletnih straneh in razgrnjeni tudi na sedežu ČS Rudnik.  
 
Predsedujoči je na začetku poudaril, da je ta točka dnevnega reda namenjena temu, da se oblikujejo 
pripombe, ki zajemajo problem/e večjega števila krajanov.  
Eno izmed takih pripomb je četrtna skupnost prejela s strani krajanov Ižanske ceste, Uršičevega, 
Mihovega štradona in Lahove poti ter lastnikov nepremičnin s pripombami na IPN MOL proti poteku 
zbirne ceste med AC priključkom Center in AC priključkom Rudnik. Pripomba vsebuje tudi  
obrazložitve  ter podpise krajanov. 
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V nadaljevanju je Helena Židanek, na željo predsedujočega, predstavila obrazložitev proti trasi ceste, 
in sicer: 
 

1. Nereševanje prometnih problemov ne glede na to, da osnutek IPN na območju med Ižansko 
cesto, Jurčkovo cesto in obvoznico, načrtuje obsežno razvojno območje s podrobno namensko 
rabo. Krajani menijo, da načrtovana vzdolžna povezava, ne bo služila izboljšavi prometne 
dostopnosti novega stanovanjskega območja Ilovica. Slednji je namreč preko obstoječih 
cestnih povezav (Peruzzijeva ulica, Mihov štradon, Ilovški štradon, Ižanska cesta), vzdolžnih 
cestnih povezav (Lahova pot, Uršičev štradon) in obstoječimi AC priključki prometno zelo 
dostopno. Poleg tega pa nova cestna povezava ne bi prevzela prometa iz smeri Iga, Črne vasi, 
Podpeči, kar na nivojih križanj nujno pomeni nove zastoje, ki jih sedaj ni bilo. 

2. Področje ob spodnjem delu Lahove poti, Mihovem štradonu in spodnjem delu Uršičevega 
štradona je poplavno ogroženo področje, kar je razvidno iz eleborata »Urejanje voda na 
območju Mestne občine Ljubljana – Zgornji in Spodnji Galjevec z zalednimi vodami«. Poplavna 
ogroženost je že sedaj zaradi južne obvoznice povečana, saj se teren zaradi teže avtoceste 
poseda. Predvidena cesta bi zaradi teže svojega nasipa, nedvomno povzročila dodatno 
posedanje terena, kar bi povečalo poplavno ogroženost tega območja. 

3. Dodatna cestna povezava bi pomenila dodatno obremenitev s hrupom. Prebivalci tega 
področja so sedaj že močno prizadeti zaradi hrupa južne obvoznice in obstoječih cest.  

4. Potek ceste je v nekaterih delih ob Ižanski cesti, Lahovi poti, spodnji del Uršičevega štradona 
in spodnji del Mihovega štradona predviden neposredno ob obstoječih hišah in poteka na 
mehkih barjanskih tleh Ljubljanskega barja. 

 
Možne rešitve: 
Obstoječa infrastruktura – Ižanska cesta, Peruzzijeva ulica, Črna vas, Lahova pot, Mihov štradon 
in Jurčkova cesta že sedaj zahtevajo ureditev cestišč, pločnikov, kolesarskih stez in kanalizacije. 
Načrti za rekonstrukcijo cestne infrastrukture zaobjeti že v obstoječih prostorsko ureditvenih planih, 
so dovolj kvalitetni in rešujejo prometne zagate tega območja. Problem z ureditvijo teh obstoječih 
cestnih povezav dovolj dobro uredite in nova cestna povezava ni potrebna. 
 

Helena Židanek je poudarila, da je bilo na javni obravnavi dopolnjenega osnutka odloka o strateškem 
prostorskem načrtu MOL z okoljskim poročilom za strateški prostorski načrt MOL ter dopolnjeni 
osnutek na Gospodarskem razstavišču dne, 06.01.2010 na to temo največ pripomb.  
 
Pripombo na navedeno planirano cesto je ČS Rudnik že dala v mesecu maju 2008. 
Predsedujoči je prebral sklep sveta iz leta 2008: 
Na podlagi številnih pritožb krajanov in predvsem naše ocene o nepotrebnosti načrtovane ceste, ki bo 
bolj kot ne dodatno obremenila naše obstoječe ceste, predlagamo, da se predlagana nova cesta na 
tem delu ukine, planirati pa je potrebno ustrezno cestno omrežje oziroma dodatne povezovalne ceste 
v območju med Ižansko cesto, Peruzzijevo cesto, Jurčkovo cesto in Lahovo potjo.  
Predsedujoči je bil mnenja, da je namen navedene ceste tudi v tem, da se čim hitreje pride do 
nakupovalnega središča Rudnik. Pri tem je potrebno opozoriti na barjanska tla, barje pa se vedno bolj 
izsušuje. Podobnega mnenja je bil tudi Jože Kernc.  
Katarina Juvanc Šinkovec je povedala, da novo naselje ne potrebuje nove ceste ter, da naj se rajši 
uredijo že obstoječe ceste. 
 
Po razpravi  je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/9i: 
Svet ČS Rudnik AC priključek Center – Pot na Rakovo Jelšo – Uršičev štradon – AC priključek 
Rudnik ocenjuje kot nepotrebnega in je proti predvidenemu poteku povezovalne ceste.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/9i je bil sprejet. 
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Svet Četrtne skupnosti Rudnik je v nadaljevanju pregledal ostale pripombe na nove prostorske akte 
MOL iz leta 2008.  
 
1. Razširitev pokopališča Rudnik: 
Na prostorske akte v letu 2008 je ČS Rudnik podala pripombo, da naj se upošteva in izvrši tudi 
razširitev pokopališča Rudnik na severovzhodni strani, na zemljišču številka 175/2, k.o. Rudnik v 
obsegu 313 m2, ki v naravi predstavlja pot.  
Pripomba se ni upoštevala, saj predlagani poseg ni v skladu z varstvenimi režimi – obravnavano 
zemljišče je na območju gozda s posebnim namenom – in strateškimi izhodišči – predvidene so samo 
širitve glavnih pokopališč, medtem ko se lokalnih ne širi.  

 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/9i: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik meni, da je odgovor na pripombo glede širitve pokopališča 
Rudnik slabo pripravljen in ga  je nedvomno potrebno uskladiti s dolgoročnimi smernicami JP 
Žale, d.o.o. kjer pa po zadnjih informacijah podpirajo takšno širitev pokopališča Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/9i je bil sprejet. 
 

   2. Poplavna ogroženost:  
Pripomba glede poplavne ogroženosti je bila upoštevana. V okviru določil za vse večje posege, ki so 
predvideni na območju med Dolenjsko cesto in južno AC   - obvoznico, so podane obvezne ureditve 
odvodnjavanja, izlivnih površin, območij za suhe zadrževalnike in odprtih jarkov ob cestah ter 
upoštevanja hidrogeoloških omejitev (posedanje tal). 
 
3.Namenskost rabe prostora na območju med Ižansko cesto, Hladnikovo cesto, Ljubljanico in 
obvoznico:  
V zvezi s tem se je na podlagi številnih pripomb v letu 2008 oblikovala pripomba, da se območje, ki 
obsega dele RN – 201, RN – 157, RN – 207 in RN – 112 in ga IPN MOL opredeljuje, kot Z  - z 
območja zelenih površin, spremeni v območje namenske rabe S – območje stanovanj, pri čemer pa 
naj bi se upošteval ustrezni vodovarstveni pas ob Ljubljanici ter odmik od PST. Le ta pripomba se ni 
upoštevala. Saj predlagani poseg ni v skladu s strateškimi izhodišči, urbanističnim konceptom in 
varstvenimi režimi – nahaja se na območju kulturne dediščine Ljubljana – Kolišče Ilovica ter je delno 
na območju zelo redkih (katastrofalnih poplav). MOL namenja na tem področju nekaj površin tudi za 
območja vrtičkov, na za to primernih površinah. Pri čemer se spodbuja ekološko vrtnarjenje brez 
uporabe kemičnih sredstev. 

 
      4. Poravnava gradbenih linij:  

ČS Rudnik je v mesecu maju 2008 predlagal, da se gradbene linije poravnajo: vzdolž Ižanske ceste 
od križišča Livada do konca naselja Ljubljana; vzdolž Črne vasi do konca Lipe; na območju Vinterce. 
Pripomba se je delno upoštevala. Poravnanje bo omogočeno tam, kjer to ni v nasprotju s strateškimi 
usmeritvami, urbanističnim konceptom in varstvenimi režimi – varstvo najboljših kmetijskih zemljišč 
(K1), varstvo gozda s posebnim namenom (GPN), poplavno in plazovno ogrožena območja, območja 
Krajinskega parka Ljubljansko barje, območje Nature 2000, ekološko pomembno območje, območje 
varstva kulturne dediščine.  
 
5. Območje Na požaru:  
V mesecu maju 2008 je ČS Rudnik predlagala, da se preuči možnost ohranitve območja in, da se 
ohrani zazidljivost v sedanjih višinskih gabaritih ter za stanovanjsko in mešano rabo. Morebitne širitve 
cest pa naj se izvedejo v območje nakupovalnega središča. Te pripombe niso upoštevali, saj poseg ni 
v skladu s strateškimi izhodišči in urbanističnim konceptom. Enota je namenjena območju centralnih 
dejavnosti brez stanovanj.  
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Prisotni tudi niso bili zadovoljni z argumentov v odgovoru, da se cesta mimo Merkurja ne more širiti v 
nakupovalno središče, ker naj bi ta del imel že zaključeno ureditev. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/9i: 
Svet ČS Rudnik meni, da argument glede širitve ceste v NS Rudnik ne zdrži, saj bo zaradi 
posedanja cest, potrebno vse ceste v NS Rudnik kompletno obnoviti, zato ponovno predlaga 
širitev ceste na vzhodno stran. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 3/9i je bil sprejet. 
 
Ob razpravi glede območja Na požaru se je odprla tudi razprava glede namembnosti v delu, kjer je 
potekala stara Jurčkova cesta in je sedaj v zeleni coni.  
Tam stoji približno 10 do 12 hiš, torej to sodi v območje namenske rabe S – območje stanovanj in ne v 
območje namenske rabe Z – območje zelenih površin. Predsedujoči je predlagal, da se Oddelku za 
urejanje prostora MU MOL sporoči parcelne številke, na katerih stojijo hiše in tam ne more biti zeleni 
pas, kot je sedaj v načrtu. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/9i: 
Svet ČS Rudnik meni, da je potrebno območje  med ulico Milke Kerinove in NS Rudnik, kjer že 
stojijo hiše opredeliti kot površine za stanovanjsko gradnjo.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 4/9i je bil sprejet. 
 
 
6. Športne površine na območju Rakovnik:  
Predlagani poseg spremembe namenske rabe enote urejanja prostora v površino za »športni center 
BC«, se upošteva. 
 
 
V nadaljevanju je Helena Židanek predstavila pripombe s strani krajanov v času javne razgrnitve ter 
člane sveta seznanila z nekaterimi novostmi  v IPN in sicer;  
 
 
A.) Predlog krajana, da se v Črni vasi  oz. Lipah postavi kolišče; 
Katarina Juvanc Šinkovec je povedala, da bi bilo to za to območje izrednega pomena, saj gre za 
etnološki spomenik na Barju. Podobnega mnenja so bili tudi ostali navzoči. Problem predstavlja 
lokacija, saj ni znano v kateri varstveni coni bi bilo kolišče postavljeno.  

 
 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/9i: 
Svet ČS Rudnik podpira pobudo krajana za postavitev kolišča v naselju Lipe, vendar je 
potrebno predhodno preveriti v kateri varstveni coni Krajinskega parka Ljubljansko barje bi 
kolišče stalo. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 5/9i je bil sprejet. 
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B.) Informacija glede nove transformatorske postaje na Peruzzijevi ulici ter daljnovoda, ki bo 
potekal od transformatorske postaje na meji z občino Škofljica do ČS Trnovo. Sporen je predvsem del 
ob Ižanski cesti, kjer gre trasa neposredno ob objektih. Navzoči so bili mnenja, da mora biti daljnovod 
zgrajen pod zemljo. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/9i: 
Svet ČS Rudnik opozarja, da mora biti daljnovod, ki bo potekal oz. prečkal Ižansko cesto 
zgrajen podzemno.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 6/9i je bil sprejet. 
 
 
C.) Informacija  glede namembnosti prostora nasproti sedeža ČS Rudnik; 
Tu je v  sedaj gozdnem svetu  predvidena stanovanjska gradnja. Vsi prisotni so bili enotnega mnenja, 
da naj se  gozd ne krči, zato so proti taki namembnosti. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/9i: 
Svet ČS Rudnik meni, da predvidena  namembnost območja nasproti ČS Rudnik ne bi bila v 
skladu z varstvenimi režimi območja Golovca, zato zahteva, da se območje v celoti ohrani kot 
gozd. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 7/9i je bil sprejet. 
 
D.) Informacija glede predvidene višine stavb ob Lahovi poti oz. predvideni novi cesti čez 
Ilovico; 
V navedenem delu je predvidena gradnja P+3 za osrednje dejavnosti, hkrati pa je območje pod tem 
delom zeleni pas.  
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/9i: 
Namembnost v območju RN 418 ILOVICA naj se spremeni v stanovanjsko gradnjo.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 8/9i je bil sprejet. 
 
E.) Informacija glede površine za mirujoči promet v trikotniku med Ižansko cesto in cesto v 
Mateno. 
Prisotni so se z informacijo seznanili. 
 
 
 

AD 2 
DOGOVOR O NOTRANJEM REVIDIRANJU 

 
Predsedujoči je pojasnil, da se mora urediti formalno pravni pristop k Službi za notranjo revizijo v 
okviru Mestne občine Ljubljana. V ta namen naj bi ČS Rudnik, ki jo po pooblastilu Sveta ČS Rudnik 
zastopa predsednik sveta Robert Okorn, sprejeli dogovor o notranjem revidiranju. 
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Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji  PREDLOG SKLEPA ŠT. 9/9i:
Svet ČS Rudnik se strinja, da Četrtna skupnost Rudnik pristopi k Službi za notranjo revizijo v 
okviru Mestne občine Ljubljana.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 9/9i je bil sprejet. 
 
 
Seja se je zaključila ob 18.10 uri. 
 
 
 
 
Zapisali: 
Maja Keržan 
Helena Židanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn 
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